
Ewa Hupalo
Radna

Rady Miasta Wloclawek

Wlocfawek, dn ia 25.06.2024r.

Pan

Krzysztof Kukucki

Prezydent Miasta Wfocfawek

Interpelacja

W imieniu mieszkafc6w Wfocfawka ponownie zwracam siq z proSbq o doglqbne

przeanalizowanie mo2liwoici zbudowania cmentarzyska dla zwierzqt domowych we

Wtocfawku.

Dla wielu z nas czworonodzy stanowiq integralnq czq6i naszego 2ycia, nieraz stajqc siq

naszymi najlepszymi przyjaci6fmi i odchodzqc sprawiajq nam ogromny b6l.

Chowajqc ich w przypadkowych miejscach ten b6ltylko siq pogfqbia.

Zwracam siq do Pana Prezydenta o pochylenie siq nad tematem i przeanalizowanie jakie

mo2liwo6ci mo2emy zaproponowai mieszkaricom naszego miasta z uwzglqdnieniem

aspekt6w etycznych oraz ochrony 6rodowiska.
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